
B U T  L I E T I  D E L  S I N D I  C A T  D E  M E T  G E  S D E  C A T A L U N Y A  31

gurats compresos a les Assegurances Socials, i en 
la quai comunicado es demana l’opiniô del Con
seil del Sindicat sobre aquest assumpte.

El Sr. President dona compte de que, en rebre 
aquesta comunicació, la troslladà urgentment a la 
Ponencia d’Assegurances Socials, la quai ha con
testât en els següents termes:

“ La Ponència d’Assegurances Socials opina 
convenient que el Sindicat no emeti opinió sobre 
els extrems de l ’enquesta, perqué es criteri de lo 
Ponència que tôt el que cl Sindicat pugui opinar 
sobre la projectada Assegurança de malaltia, ha 
d’ésser exposât per una representado directa del 
Sindicat en el sí de l’ Institut, representoció amb 
benefici per la futura assegurança permetria al 
Sindicat exposar en cada ocasió tots els seus punts 
de mira, sense els greus inconvénients derivats 
d’éxposar-los només sobre determinada port del 
problema, amb els possibles equivocs d'interpreta- 
ció i amb l’agravant de qué en el present cas es 
tracta d’una série de preguntes cjue no són ni de 
molt les vertaderes importants des del punt de 
vista medic. Pel que pugui interessar ol Conseil, 
la Ponència recorda que la part essencial de les 
5 preguntes formulades per l’Institut va quedar 
automàticament contestada amb el résultat de 
î’enquesta del 18 de gener dorrer, compulsant 
l ’opiniô dels socis del Sindicat.”

Després duna deliberació en la quai interve- 
nen els Drs. Brossa, Coll. Fornells, Sellas i Abe- 
11Ó, s’acorda, a proposta de la Presidència, no- 
menar una Comissió formada pels Drs. B rosso, 
A bello, Masriera i Mestres i Miquel, per tal que 
estudiïn la contesta que pot donar-se al qüestio- 
nari.

Sacorda que, després que els 4 companys es- 
mentats ha'gin redactot el seu informe i que aquest 
hagi merescut l’aprovació dels Srs. President 1 
Secretari, s’enviï al CoHegi de Barcelona com a 
informe del Sindicati que al propi temps es co- 
muniqui a tots els CoHegis de Catalunya i Balears 
perqué contestin el qüestionari amb iguals termes.

També s’acorda que abans de Taprovació deis 
Srs. President i Secretari s’enviï copia de riní or
me de la Comissió a tots els Srs. Consellers per
qué en un termini breu puguin formular llurs «ob
servación s.

A proposta del Sr. President, sacorda pregar 
ais CoHegis ch Catalunya i Balears que aproíit-in 
la contesta del qüestionari per a sol-licitar de 1 Ins-

titut Xacional de Previsió que es nomeni 1111 re
présentant del Sindicat per a formar part de 'a 
Ponència en representaciô de Testament mèdie ca- 
talano-balear.

Cai.va de Responsabilitat Civil : El Dr. Abellô, 
per la seva qualitat de Président de la Comissió 
d’aquesta Secció, dona compte del résultat de la 
darrera reuniô celëbrada i, de conformitat amb 
el que proposa, s’acorda que durant 1111 termini de 
très mesos es faci una intensa propaganda d’aques
ta secció per tal d’intentar augmentai' les sol-lici- 
tuds d’ingrés que, segons el Reglament, han d’és- 
ser almenys 500 per a posar en funcionament la 
Secció. Transcorregut aquest termini, la Comis
sió es réunira novament per a estudiar els acords 
que calglii proposar al Conseil.

Comissió de pressupostos : El Dr. Masriera, 
per la seva qualitat de Président d’aquesta Comis
sió, explica el projecte de pressupostos adaptais 
a la nova organització econòmica del Sindicat. el 
qual projecte ha estât repartit a tots els Srs. Cor- 
sellers juntament amb la convocatòria d’aquesta 
sessió.

El Dr. Masriera fa remaracar especialment que 
la Comissió de Pressupostos, en confeccionar el 
projecte que sotmet al Conseil, ha tingut présent 
els acords referents al principi de què totes les 
Instituerons han de contribuir a les despeses gê
nerais de l ’organització sindicol amb la mateixa 
quantitat almenys que consumeixen per llur ad- 
ministració. 1 referent a aquest extrem fa obser
vai* el Dr. Masriera que s’ha presentai un vot 
particular del Sr. Secretori de la Cooperativa de 
Consum, membre de la Comissió de pressupostos. 
el qual vot es llegeix.

Intervé el Dr. Coll, que manifesta que. <:bans 
d’entrar en lestudi del projecte de pressupostos 
que s’han presentai, creu que s’ha l * ter un pres- 
supost de sosteniment del Casal del Metge, el qual 
ha d esser englobât en el pressupost generai.

Es mante una amplia deliberació referent a la 
convenicr.cia o 110 conveniència de desglossar el 
pressupost generai administratiu del pressupost 
del Casal. Intervenen els Drs. C'olì, Masriera, 
Mestres i Miquel, Castro, Soler i Dani*1, Abelló. 
Vilardell. Fornells, Brossa i Celis i, fmalment, 
sacorda que torni el projecte de pressup ' ìcos a la 
Comissió, encarregant-li que faci un pressupost 
del Casa! i que, e:i una sessió extraordinària qui. 
.es celebrar à el dia 5 d’octubre, s’exammiu i es


